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Motion: Avsyning av cykelstråk med cykel 

Huddinge har som ambition att cyklingen ska öka, året om. En viktig del för detta är så 
klart en bra cykelinfrastruktur. Bland cyklister finns det ett missnöje med hur 
cykelbanor byggs och underhålls. Ofta är det problem som är uppenbara för den som 
cyklar, men som ändå inte uppmärksammas och åtgärdas. 

För att säkerställa att cykelbanorna verkligen granskas ur ett cyklistperspektiv bör de 
avsynas med cykel. Som ett första steg föreslås att regionala och huvudcykelstråk 
avsynas regelbundet. 

För de regionala stråken kan en lämplig frekvens vara fyra gånger per år, 

1. Vid vinterväglag 
2. Våren, efter snösmältning 
3. Försommaren, när sandupptagning ska vara klar 
4. Hösten, vid lövfällning. 

För huvudcykelstråken kan en lämplig frekvens vara två gånger per år, en gång på 
vinterväglag och en gång på barmark. 

För båda regionala och huvudcykelstråk bör ett av tillfällena genomföras i mörker. 

Vi föreslår därför att 

• Natur- och byggnadsnämnden ges i uppdrag att ta fram ett program för 
avsyning av cykelstråk med cykel. 

• Natur- och byggnadsnämnden ges i uppdrag att utvärdera verksamheten och 
om lämpligt permanenta den samt utvidga den till att även omfatta de lokala 
cykelstråken. 
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